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1.  Verslag 19 januari: wordt vastgesteld. Nav: evaluatie inwonerspanel bespreken we op 13 
april. Mogelijk thema: integraal sociaal domein/toegankelijkheid van het wijkteam. De 
werkgroep communicatie denkt hierover na.  

2.  Jaarverslag, infographic en financieel overzicht 2022: worden vastgesteld. 
 

3.  Evaluatie van de werkgroepen, bespreekpunten: 

• Frequentie/inhoud 
- we blijven 8 keer per jaar vergaderen en bespreken een inhoudelijk thema. Op 

de vergadering spreken we af wat het thema van de volgende vergadering 
wordt en wie dit punt voorbereidt. Als het nodig is kunnen we hiervan 
afwijken,  bijvoorbeeld ivm een actualiteit. 

- De voorzitter en de trekkers van de werkgroepen hebben met enige regelmaat 
contact over thema’s die spelen. Zowel de voorzitter als de trekker kan het 
initiatief nemen voor dit contact. 

• Ondersteuning werkgroepen 
- Klankbordgroep Dordt Inclusief: Alberta gaat notuleren. 
- Versterking werkgroep jeugd: Lisette wil aansluiten en Ellen wil ondersteunen 

waar nodig.  
Een werkgroep met 4 leden werkt prettig.  

 
Is het format ‘procedure advisering’ helpend? Het format wordt besproken in de 
werkgroepen. 
 

4.  Voortgang/ter bespreking  
 
Opzet advisering integraal beleid/verordening: we reageren op de hoofdlijnen. Er komen 
beleidsplannen voor de verschillende onderdelen, zoals mantelzorg. Details kunnen we 
dan inbrengen. 
Op 21 februari,  tijdens de technische sessie, is alleen gesproken over de Herijking van het 
Wmo-beleid. De gemeente stelde voor de Huishoudelijke Ondersteuning (HO) weer 
inkomensafhankelijk te maken. Formeel mag niet nog niet (wordt landelijk per 2025 
ingevoerd), maar er zijn gemeenten die ‘burgerlijk ongehoorzaam’ zijn, zoals Krimpen a/d 
IJssel. Een deel van deze gemeenten is overigens door de rechter ‘tot de orde geroepen’.  
 
Opzet voor 7 maart:  we geven aan wat de consequenties zijn van de verschillende 
uitgangspunten. Waar hebben mensen last van? Is de oplossing goed, wat missen we en 
waar liggen de risico’s. Op papier is het mooi geformuleerd. Op financieel gebied zijn er 
nog steeds schotten. In de Herijking staat niet de inwoner centraal, het gaat vooral over 
waar kunnen we bezuinigen. Voor ons staat de inwoner juist centraal. Het gaat om het 
verminderen van de bureaucratie en integrale verantwoording. De inwoners moeten 

https://adviesraadwmojeugddordrecht.nl/wp-content/uploads/2023/02/Reactie-uitgangspunten-integraal-beleidsplan-en-verordening.pdf


krijgen wat zij nodig hebben en achter de schermen regelt de gemeente de financiën. 
Burgers moeten niets merken van de schotten/loketten. 
 
Wijkgericht werken, waaronder het functioneren de wijkteams. De teams west, oost en 
centrum halen in de periode tot oktober signalen op rond het functioneren van de 
wijkteams (heet tegenwoordig Dordrecht Sociaal). Hebben we tegen die tijd (genoeg) 
signalen om een ongevraagd advies uit te brengen over de wijkteams? We moeten hierbij 
rekening houden met de nieuwe werkwijze van de wijkteams (meer vindplaatsgericht). 
 
(Toekomst van de) Regionale Adviesraad: de Regionale Adviesraad organiseert twee 
themabijeenkomsten over de verbinding jeugd, Wmo en P-wet. Een vervolg op de twee 
bijeenkomsten die vorig jaar zijn georganiseerd. De leden van de Regionale adviesraad, 
CRD en de lokale adviesraden worden uitgenodigd (officiële uitnodiging volgt nog), ook 
van de drie gemeenten die niet bij de Drechtsteden horen (Hoeksche Waard, Gorinchem 
en Molenlanden). Zij vormen samen met de Drechtsteden de jeugdhulp regio ZHZ. 
Data/tijden: 15 juni van 18.00 uur tot 20.30 uur, begint met soep/broodje. 18.30 uur start 
programma en 14 september van 19.00 tot 21.00 uur met aansluitend hapje/drankje. 
 
Overleg Gemma Smid, Chris van Benschop, Mireille en de Adviesraad op 13 maart 2023, 
14.00 - 15.00 uur. De volgende leden gaan mee: Mirjam, Tjipke, Arie en Mariette. 
Agendapunt: integraal beleidsplan/ verordening. Wat verstaan we onder integraliteit, we 
bespreken onze zorgen/risico’s. We gebruiken hiervoor het stuk ter voorbereiding op 7 
maart. 
 
One drive: wordt geregeld.  
 
Stand van zaken opdracht HBO Drechtsteden: toelichting Jannie. Ze heeft een kennis-
makingsgesprek gehad met Kim. Kim gaat een onderzoek doen naar laagdrempelige 
inlooppunten in de wijken. Ze heeft beperkte tijd daarom doet ze alleen de wijk Crabbehof 
/Krispijn. Ze komt binnenkort met een plan van aanpak. Alberta kan afspraken maken en 
locaties regelen. 
 

5.  Volgende vergadering: 13 april 2023 van 14.00-17.00 uur. Locatie: Admiraal 
Agendapunten: 

• Kennismaken met Jeanet Moerings, de opvolger van Mariette 

• Toezicht op de Wmo door Monique van Geenen, Toezichthouder Wmo bij de SDD. 

• Inwonerspanel 

• Stand van zaken integraal beleidsplan/verordening 

• Waar krijg je als lid/voorzitter energie van/waar kunnen we jou voor vragen? 
 

 


